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kar oraz działalności profilaktycznej 
Komisji.

Na temat udziału adwokatury w 
tworzeniu prawa mówił wicedziekan 
Rady adw. Edward Młynarski, a in
formacją o realizacji planu między- 
kadencyjnego Rady złożył sekretarz 
Rady adw. Witold Kobielski.

Interesujące wystąpienie w dyskusji 
miał adw. Ryszard Drozd (czł. Rady), 
który podniósł kwestią udziału adwo
katów w działalności społecznej. Błęd
ny jest, zdaniem mówcy, pokutujący 
tu i ówdzie pogląd o małej aktywności 
środowiska adwokackiego w działal
ności społecznej. Nie ma bowiem dzie
dziny czy organizacji społecznej, w 
której zabrakłoby pracy kolegów ad
wokatów, przy czym tylko niewielkie 
popularyzowanie naszej pracy spo
łecznej obok szczupłej liczby adwoka
tów w ogóle na tle wielkiej rzeszy spo
łeczników (rrp. na 20 tys. mieszkań
ców miasta przypada kilku zaledwie 
adwokatów) sprawia, że społeczna 
działalność środowiska adwokackiego 
nie zawsze jest widoczna czy uchwyt

na. Nadanie tej pracy jeszcze więk
szego rozmachu i zaangażowania w 
niej ludzi będzie mieć duży wpływ na 
podniesienie rangi i autorytetu naszej 
adwokackiej społeczności.

W swoim wystąpieniu przedstawi
ciel NRA adw. Lucjan Gluza pozytyw
nie ocenił działalność Lubelskiej Rady 
Adwokackiej, zwracając jednocześnie 
uwagę na podnoszenie pracy zawodo
wej i wdrażanie zasad etyki i god
ności zawodu na coraz wyższy poziom.

Na zakończenie rzeczowych i ro
boczych obrad udzielono Radzie Adwo
kackiej absolutorium oraz uchwalono 
budżet Izby na rok 1978.

W wyniku podjętych uchwał całą 
nadwyżkę budżetową rozdysponowano 
na cele socjalne korporacji i na Na
rodowy Fundusz Ochrony Zdrowia. 
Zobowiązano także Radę do podjęcia 
starań o zwiększenie rentowności Domu 
Wypoczynkowego Adwokatów w Kazi
mierzu nad Wisłą oraz o poprawę sy
tuacji lokalowej zespołów adwokac
kich.

adio. Ferdynand Rymarz

I z b a  ł ó d z k a

1. O d z n a c z e n i e  a d w o k a t a  
I z b y  ł ó d z k i e j .  W związku z 
Międzynarodowym Dniem Kobiet zos
tała odznaczona w dniu 8.III.1978 r. 
Honorową Odznaką m. Łodzi adw. 
Irena Dogiel-Pionkowska, członek Zes
połu Adwokackiego Nr 12 w Łodzi.

Oznaczenie zostało nadane za za
sługi na polu pracy społecznej. Rada 
Adwokacka w Łodzi złożyła Koleżan
ce gratulacje z powodu nadania od
znaczenia.

2. A p l i k a n t  a d w o k a c k i  I z 

by ł ó d z k i e j  l a u r e a t e m  O g ó l : 
n o p o l s k i e g o  K o n k u r s u  K r a 
s o m ó w c z e g o  a p l i k a n t ó w .  W 
dniu 10 grudnia 1977 r. odbył się w 
siedzibie Rady Adwokackiej w War
szawie finał Ogólnopolskiego konkur
su krasomówczego aplikantów adwo
kackich. Konkurs został zorganizowa
ny przez Naczelną Radę Adwokacką. 
Pierwsze miejsce zajął apl. adw. Jerzy 
Szczepaniak, reprezentant aplikantów 
Izby łódzkiej.

ad w. Juliusz Leszczyński

I z b a  p o z n a ń s k a

Klub Oficerpw Rezerwy przy Radzie 
Adwokackiej w Poznaniu, w związku

z wezwaniem I Warszawskiej Zmecha
nizowanej Dywizji im. T. Kościuszki


